



产品中有害物质或元素的名称及含量
根据中国《电器电子产品有害物质限制使用管理办法》

部件名称	有害物质					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
机械零件	○	○	○	○	○	○
机电配件	X	○	○	○	○	○
媒体运动系统	X	○	○	○	○	○
电子元器件	X	○	○	○	○	○
显示	○	○	○	○	○	○
电缆	○	○	○	○	○	○
供应	○	○	○	○	○	○
废物管理系统	○	○	○	○	○	○
服务维护套件	○	○	○	○	○	○

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。

○：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。

X：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 规定的限量要求。

此表中所有名称中含“X”的部件均符合欧盟 RoHS 立法。

注：环保使用期限的参考标识取决于产品正常工作的温度和湿度等条件



The Table of Hazardous Substances/Elements and their Content

as required by China's
Management Methods for Restricted Use of Hazardous Substances in
Electrical and Electronic Products

Part Name	Hazardous Substances					
	Lead (Pb)	Mercury (Hg)	Cadmium (Cd)	Hexavalent Chromium (Cr(VI))	Polybrominated biphenyls (PBB)	Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)
Mechanical parts	O	O	O	O	O	O
Electromechanical parts	X	O	O	O	O	O
Media motion systems	X	O	O	O	O	O
Electronic components	X	O	O	O	O	O
Display	O	O	O	O	O	O
Cables	O	O	O	O	O	O
Supplies	O	O	O	O	O	O
Waste management system	O	O	O	O	O	O
Service maintenance kits	O	O	O	O	O	O

This form has been prepared in compliance with the provisions of SJ/T 11364

O: Indicates that the content of said hazardous substance in all of the homogenous materials in the component is within the limits required by GB/T 26572

X: Indicates that the content of said hazardous substance exceeds the limits required by GB/T 26572 in at least one homogenous material in the component.

All parts named in this table with an "X" are in compliance with the European Union's RoHS Legislation.

Note: The referenced Environmental Protection Use Period Marking was determined according to normal operating use conditions of the product such as temperature and humidity.